
MEMORANDUM x 
No. 1321 
Van: Drs. E. H. van der Beugel (DGEM) en DWS/I E cc DGPZ 

DWS 
Aan: 

Onderwerp : 

( 

M Prof . 1Tel'iPijfl: ätnert 
,"')- ~ ~ 
I/l yt. - l7Z ~ 

Integratie-besprek ingen 

Na een gesprek me t Roman vanmor gen zi jn er een aantal 
vraagpunten gerezen, wa a r van he t goed i s dat wij daarover v66r 
1 J~li nog eens onze gedach t en l a t en gaan. 
1. De kwestie van het Secretariaat . 

Op een conferentie al s deze is het van groot belang , 
dat er een goed geoutilleerd t echni sch de skundig secretariaat 
aan de conferentie is verbonden. De ervaringen van diegenen, 
die de vroegere confer enties b i~nen di t kader hebben meege
maakt, zijn zodanig , dat de h ui d i ge opzet van Calmes bepaald 
niet voldoet aan deze eisen. Het be zwaar van Calmes is , dat 
hij weliswaar een a pparaa t he ef t , dat heel goed zorgt voor 
het not~leren en technisch verzorgen van de conferenties, 
maar dat hij nie t over mensen be s ch i kt , di e stukken kunnen 
prod~ceren. Calmes schijnt niet meer t e durven doen dan het 
opschrijven van wat er gebeurd is. 

In dit verband is het nog s t eeds openstaande punt 
van de benoeming van ~~rjolin van zeer groot belang . Het aan
trekken van Marjolin, / hetzij als pl aatsvervanger van Spaa~ 
hetzij als ad hoc Secretaris-Generaal van de ze Commissie zou 
betekenen, dat men een stuwende leid i ng zo u hebben , die boven
dien technisch volstrekt op de ho ogte i s van de problematiek . 
Dit is te meer van belang, omdat ik mi j n i et kan voorstellen, 
dat Minister Spaak werkelijk voor een zo l ange periode voort
durend aan dit werk zal kunnen deelnemen. 

Wij geloven daarom ook, dat het v erstandi g zou zijn, 
indien U de Heer Spaak nogmaals over het punt Marjolin zoudt 
willen benaderen, of Prof. Verrijn st uart de i nstructie zoudt 
willen geven deze kwestie in de eerste vergadering aan de 
orde te stellen. 
2. 

met 
dit 
het 
hun 
van 
3. 

Associatie van de Engelsen met de werk zaamheden . 

Zelfs wanneer de Engelsen bereid zullen zijn om z i ch 
het werk te associeren, is het niet waarschijnlijk , dat zi j 
voor de eerste J~li willen doen. De vraag rijs t , of men 
werk van de Commissie zou moeten ophouden tot de Engelsen 
standpunt hebben bepaald. Onze mening is, dat men het werk 
de Commissie niet zal moeten ophouden. 
VoorZitterschap technische commissies. 

De vraag rijst van het Voorzitterschap van de tech
nische commissies, die zonder enige twijfel zullen ontstaan. 
Formeel zou waarschijnlijk Nederland het Voor~itterschap van 
deze commissies mo eten bekleden, omdat U Voorzitter van de Ra ad 
van Ministe~ bent en Spaak slechts ad hoc is benoemd als Voor
zi tter van de voorbereidende commissie. 

Wij zijn van mening, dat het bepaald geen voordeel 
i s voor Nederland om het Voorzitterschap der Commissies te 
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bekleden. Dit heeft de ervaring uit Parijs geleerd. _____ 

V~6r 1 Juli moeten wij wel een standpunt in 
deze kwestie innemen, namelijk beslissen over de vraag, 
of wij het Voorzitterschap ambiëren of dat de technische 
commissies hun eigen Voorzitter per commissie kiezen. 

4. Enkele organisatorische vraagstukken. 
Er zijn nog een aantal organisatorische vraagstukken, 

zoals samenstelling delegatie; de opzet van het werk in 
Den Haag; de vraag van de coordinatie in Brussel, wanneer 
het Steering Committee niet bijeenkomt, etc., die, zoals 
ik met U heb afgesproken,DGPZ, DWS,KH Roman en -ik aanstaande 
Maandag om half 6 met U zullen bespreken, omdat dit vragen 
zijn, die zeker in de vergadering van de Commissie Beyen 
zullen rijzen. 

24-6 


